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Verslag  algemene  ledenvergadering 
 

De ledenvergadering van 3 juni vond plaats in Dorpshuis Hippo in Hippolytushoef. Een belangrijk 
agendapunt was de toekomst van LADA en de nieuwe koers die we willen gaan varen. Na een 
uitvoerige gedachtewisseling kwam een door iedereen gesteunde visie tot stand waarmee ge-
werkt gaat worden op weg naar de raadsverkiezingen van 2026. 

VAN  HET  BESTUUR 

Financiën  
Afgelopen jaar is er door onduidelijkheid over 
de fractievergoeding besloten om geen pre-
sentje te geven aan alle LADA vrijwilligers. 
Aangaande de begroting voor 2024 geeft Daan 
aan dat de uitgaven voor de post campagne 
hoger zullen zijn dan begroot. Oorzaak is de 
komende naamswijziging en de activiteiten die 
ontplooit gaan worden.  
Het financiële overzicht 2023/2024 is goedge-
keurd door de kascommissie waarna de alge-
mene ledenvergadering decharge verleent aan 
het bestuur voor het gevoerde financiële beleid 
met dank aan Lavinia voor het beheer van de 
penningen. 
 
Jaarverslag bestuur  
Voorzitter Jos geeft in het kort aan dat het be-
stuur in 2023 weinig bij elkaar is gekomen. Dit 
komt door de korte lijnen waardoor veel zaken 
digitaal afgehandeld kunnen worden. Wel is er 
vanuit het bestuur via Jos deelgenomen aan de 
werkgroep Nieuwe Koers.  
 
Jaarverslag fractie  
Het verslag van de fractie is een weergave van 
de fractie gerelateerde berichten in de nieuws-
brieven die in de Q2 t/m Q4 2023 en Q1 2024 
zijn verstuurd.  
Vanuit de vergadering klinkt waardering voor 
het werk van de fractie (Henk, Peter en Daan) 
in de afgelopen periode. Voor de fractie is het 
een actief jaar geweest waarin de lokale pers 
LADA steeds beter weet te vinden. Het is mooi 
dat het harde werken door de fractie wordt be-
loond.  
 
Toekomst LADA 
Sinds de ledenvergadering van 31 oktober 
2022 waarbij er is besloten om een werkgroep 
op te richten die zich bezig gaat houden met de 
toekomstige koers van LADA heeft de werk-
groep bestaande uit Daan, Peter en Jos niet 
stil gezeten. Er is door de werkgroep tijdens de 
ALV en LV in 2023 een terugkoppeling geven 
aan de leden en de feedback verder uitge-
werkt.  

Tijdens de ledenvergadering op 27 november 
2023 zijn er door de werkgroep Nieuwe Koers 
een aantal voorstellen ingebracht die met de 
leden werden besproken. De leden zijn het 
eens dat er meer aandacht moet zijn voor de 
dorpen/kernen. Ook het aanstellen van een 
contactpersoon heeft de instemming van de 
leden.  
Ook werd het voorstel met drie opties bespro-
ken om de naam LADA te wijzigen in een 
naam die beter past bij de missie en visie van 
onze partij voor Hollands Kroon. Besloten is 
om de naam Lokaal Democratisch Alternatief 
(LDA) uit te gaan werken in een nieuwe  
huisstijl en deze ter goedkeuring aan de leden 
voor te leggen. Daan presenteert het nieuwe 
logo en de folder die gebruikt gaat worden tij-
dens de campagne in de kernen van Hollands 
Kroon om de naamsverandering bekend te ma-
ken en de standpunten van LDA bij de inwo-
ners nog beter onder de aandacht te brengen.  
De vergadering gaat unaniem akkoord met de 
naamswijziging en de nieuwe huisstijl. Een  
aantal leden geeft aan, hoewel ze de naams-
wijziging van harte steunen met weemoed af-
scheid nemen van de naam LADA. LADA was 
zeker in het “Niedorpse” een bekende naam. 
Opgemerkt moet worden dat hoewel de naam 
die gevoerd gaat worden Lokaal Democratisch 
Alternatief is, de statutaire naam van de vereni-
ging niet gewijzigd wordt en L.A.D.A. blijft. Er 
zal gekeken worden of het nog lukt om voor de 
zomervakantie met de LDA-kraam op pad ge-
gaan.  
Ook worden er een paar werkbezoeken geop-
perd. Dit zal later uitgewerkt worden.  
Daan stelt voor dat ieder lid probeert om 2 per-
sonen over te halen om een openbare fractie-
vergadering van LDA te bezoeken. Valentina 
geeft aan dat zij door Daan is gevraagd om 
een OFV te bezoeken en enthousiast is ge-
raakt over de open sfeer waarin alles be-
spreekbaar is.  
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PERSBERICHT 
Nieuwe Niedorp, 3-6-2024 

 
 
 

 
 

            
 

     wordt 
  

 

   

  

Op de Algemene Ledenvergadering, gehouden op 3 juni 2024, is besloten dat LADA de naam 
aanpast en verder gaat als Lokaal Democratisch Alternatief (LDA). Deze naam past beter bij de 
missie en visie van onze partij voor Hollands Kroon. Met de nieuwe naam profileren we ons dui-
delijker als partij die democratische vernieuwing en transparant bestuur hoog in het vaandel heeft 
staan. Daarnaast komt in ons logo de verscheidenheid die onze gemeente kenmerkt beter naar 
voren. 

LDA zal een actieve lokale partij zijn die staat voor een open, transparant en eerlijk bestuur waar-
bij de focus ligt op de individuele kernen waar Hollands Kroon uit bestaat.  

 

 

Verslag   openbare  fractievergadering  17-06-2024 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op de goed bezochte vergadering ontstond op een zonnig terras in de Kunsttuin in Winkel na een 
rondje voorstellen een levendige discussie met de drie insprekers waarbij de inbreng steeds was 
dat er geen antwoord van gemeente of college komt na gedane toezeggingen naar aanleiding 
van ontmoetingen of gesprekken.                                                                                                   > 
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Herinrichting Koningin Julianalaan, Sloot-
dorp                                                                                                                                                                                      
Inspreekster 1 geeft een samenvatting van 
haar contacten met de gemeente in het dossier 
herinrichting Koningin Julianalaan dat voor veel 
onrust onder bewoners zorgt. Met WOO-
verzoeken heeft zij de onderzoeksrapporten 
van de omgevingsdienst (2021) en MANN 
(2023) gekregen waaruit duidelijk blijkt dat er 
een verontreiniging is met PAKs en sanering 
noodzakelijk is. Gemeente ontkent dat daar 
sprake van is. Inmiddels zijn de werkzaamhe-
den tot nader order opgeschort. Wachten is op 
de beantwoording van de vragen die LDA hier 
over gesteld heeft. 
 
Opvang asielzoekers in hotel Van der Valk, 
Wieringerwerf                                                                                              
Inspreekster 2 heeft tijdens de bijeenkomst 
waarin de gemeente inwoners geïnformeerd 
heeft over de komst van asielzoekers in hotel 
Van der Valk de situatie rond het tunneltje on-
der de A7 benoemd wat  door de aanwezigen 
breed gedragen werd. De burgemeester heeft 
toen de toezegging gedaan tot een nader ge-
sprek maar is dit niet nagekomen. De beant-
woording van de LDA gestelde vragen, waarin 
de zorg onder de inwoners benadrukt wordt, 
gaat hier aan voorbij. Besloten is dat LDA dit 
zal agenderen op de  vergadering van de werk-
groep asielopvang op woensdag 19 juni.  
 
Energie Middenmeer?                                                                                                                                             
Inspreker 3 doet kort verslag van een bijeen-
komst waar partijen die betrokken zijn bij het 
ontwikkelen van windparken op zee en de pro-
ductie van waterstof, zoals Tennet, ministerie 
van EZ, datacenters.Ieder gaat zijn eigen gang, 
er is geen geen samenwerking. Wij worden er  
op gewezen alert te zijn want de ontwikkelin-
gen om Middenmeer tot energiehub aan te wij-
zen zullen grote gevolgen hebben. “Hebben wij 
er wel voordeel van?”, vraagt hij zich af.   
 
Losloop plek voor honden                                                                                                                                          
De losloop plek voor honden in Wieringerwerf 
is er niet meer. De gemeente verwijst bewo-
ners naar de plek in park de Meent in Winkel. 
Daar moet je met de auto er naar toe, niet erg 

duurzaam. LDA zal er vragen over stellen. 
 
Westfriesedijk                                                                                                          
LDA heeft in oktober vragen gesteld over het 
onderhoud aan de Westfriesedijk tussen Win-
kel en Kolhorn. Er waren klachten bij de fractie 
gekomen door fietsers die overlast ondervon-
den van het slechte wegdek dat gaten bevatte. 
Inmiddels zijn er werkzaamheden uitgevoerd 
die dit verholpen hebben. 
 
Raadscafé                                                                                                                                   
De locatie van het raadscafé op 13 juni was 
voetbalkantine van ZAP in Breezand. De voet-
balvereniging heeft het door dalend ledental 
moeilijk en vraagt om meer woningbouw in 
Breezand.  Dat moet weer aanwas voor de ver-
enigingen opleveren voor een gezonde toe-
komst.                                                                                                 
Het bouwen van woningen aan de Molenvaart 
tegenover winkelcentrum Molensluis werd ook 
aan de orde gesteld.                                                                                                                                                         
Raadsleden uit Schagen waren aanwezig om 
te ervaren hoe het raadscafé  werkt. Zij rea-
geerden enthousiast en willen het ook in Scha-
gen gaan invoeren. Zelf gaven zij uitleg over de 
goede ervaringen die Schagen heeft met het 
burgerberaad. 
  
Raadsagenda                                                                                                                                         
De kadernota, waarin de gemeenteraad de ka-
ders vast stelt voor het opstellen van de begro-
ting, staat in het teken van mogelijke bezuini-
gingen die kunnen voortvloeien uit de aange-
kondigde korting op de uitkeringen uit het Ge-
meentefonds. Voorlopig zullen tegenvallers uit 
de algemene reserve gedekt worden. De nota 
toont daardoor weinig ambities. De aangekon-
digde verdere verhoging van de OZB met 5% 
komt te vervallen waardoor de OZB niet wordt 
verhoogd. Aandachtspunten zijn communicatie, 
waar positief over gesproken wordt. Dat kun-
nen wij niet delen, onze ervaringen zijn anders. 
Op het budget voor onderhoud openbare ruim-
te wordt bezuinigd, wat niet de instemming van 
LDA heeft. Positief  is het uittrekken van extra 
geld voor het instellen van veilige schoolroutes 
en bibliotheken.                                               < 

Openbare fractievergadering 
maandag 16 setember 2024 

aanvang 20.00 uur   
 

locatie: 
Dorpshuis De Oude School 

Populierenlaan 23a 
1763AD Wieringerwaard 
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UIT  DE  FRACTIE 

De algemene beschouwingen bijbehandeling van de kadernota namen het grootste deel van de 
raadsvergadering van 20 juni in beslag. Het resulteerde in enkele amendement die geen meer-
derheid kregen waardoor de kadernota ongewijzigd werd vastgesteld. 

Amendementen kadernota 
De VVD kwam met twee amendementen met 
argument dat belastingverhoging niet noodza-
kelijk is. Beiden werden verworpen met alleen 
steun uit de oppositie van VVD, CDA, LDA.*  
In de Kadernota 2025, de tekst in de tabel op 
pagina 22, luidende: 
“De OZB voor bedrijven wordt verhoogd om 
daarmee te kunnen bijdragen aan de 
'mogelijkheden' die de gemeente HK voor hen 
creëert. Deze komt boven op de algemene ver-
hoging totale OZB”,  
de verhoging van €200.000,- bij de jaren 2026, 
2027 en 2028 en daarmee de gehele rij in de 
kolom, te schrappen en de gevolgen van deze 
wijziging in de Kadernota te verwerken. 
En 
Vóór de huidige beslispunten en onder ver-
nummering van deze beslispunten, toe te voe-
gen: 
De 5%-OZB verhoging van 2024 (€ 613.000,-) 
terug te draaien en de gevolgen van deze wijzi-
ging in de Kadernota 2025 te verwerken. 
*Het eerste amendement kreeg  nog steun  
met 1 stem van OHK het tweede met 2 stem-
men van OHK. 
 
Motie Ondersteuning Dorpsraden  
Ingediend door de coalitie en GL 
verzoekt het college 

Met een praktische invulling te komen voor on-
dersteuning van dorpsraden in Hollands Kroon 
en dit ter vaststelling aan te bieden aan de ge-
meenteraad met minimaal de volgende onder-
werpen: 
- hoe worden dorpsraden gebruikt als klank   
bord; en 
- hoe worden dorpsraden financieel onder-
steund.  
LDA steunde deze motie, CDA en VVD niet. 
 
Motie ombuigingslijst 
VVD, GL en LDA dienden deze motie in die 
verder geen steun kreeg en dus verworpen is. 
verzoekt het college 
een ombuigingslijst voor de gemeente Hollands 
Kroon op te stellen. 
Waarom deze motie? 
Inzicht in de mogelijke ombuigingen en de bij-
behorende effecten draagt bij aan betere be-
sluitvorming. Steeds meer gemeenten stellen 
daarom, naar voorbeeld van de Tweede Ka-
mer1, een ombuigingslijst op. Een ombuigings-
lijst bevat een overzicht van mogelijkheden om 
uitgaven te verlagen en daarmee de gemeen-
tefinanciën te verbeteren. Het biedt technische 
ondersteuning voor politieke keuzes en bevat 
geen oordeel over de wenselijkheid van maat-
regelen. 
 

Vielen de plannen in de smaak? 
“We hebben de plannen samen met de 
raad uitgewerkt, dus bij de meeste partij-
en wel. Maar er was ook nog wel wat kri-
tiek. Als we het hebben over bijdragen 
van het Rijk en onzekerheden rond de 
formatie, dan vind ik het verstandig om 
terughoudend te zijn met geld uitgeven. 
En ook om wat vlees op de botten te 
hebben. Maar partijen als VVD, CDA en 
LDA vinden het niet zo zorgelijk en had-
den veel kritiek op onze belastingverho-
ging. Vooral omdat deze naast bedrijven, 
buurthuizen en verenigingen raakt. Ik 
vond dat ze daar een goed punt hadden. 
 
Waarom is die verhoging volgens u 
noodzaak? 
“Nou noodzaak. Kijk: ozb levert de ge-

meente in totaal ongeveer 26 miljoen eu-
ro op. Deze verhoging betekent dat wij 
twee ton méér hopen op te halen. Dat 
leek ons heel schappelijk, ook omdat we 
dan nog steeds een van de goedkoopste  
in de regio zijn. Maar, en daarin geef die 
partijen gelijk, dan moet je er wel voor 
zorgen dat verenigingen en stichtingen 
worden ontzien. Er is veel aan gelegen 
om dorpen leefbaar te houden daarin 
spelen buurthuizen en verenigingen een 
belangrijke rol. Tegelijkertijd zie je dat zij 
soms moeite hebben om het hoofd bo-
ven water te houden. Daarom willen we 
die niet zwaarder belasten. Daar gaan 
we echt even heel goed naar kijken.” 
 

wethouder Maarten Versluis  
in een interview in de Schager Courant 

Kritiek op belastingverhoging 
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ALGEMENE  BESCHOUWING  KADERNOTA  2025 
 

uitgesproken  door fractievoorzitter in de raadsvergadering van 20-06-2024 
 

Ook dit jaar is er voor gekozen om deze Kadernota gezamenlijk met de gehele raad vorm te ge-
ven. Voor deze meerdere werksessies een groot compliment. 

OZB 
Vorig jaar hadden we moeite met het voorsor-
teren op het ravijnjaar 2026 en het daardoor 
extra verhogen van de OZB. Onnodig vonden 
wij! Het is dan ook goed om te zien dat hier dit 
jaar niet voor gekozen is. Er zat afgelopen ja-
ren heel wat lucht in de begroting en dus vloei-
de er regelmatig wat in de algemene reserve. 
Het betekent dat we als Hollands Kroon best 
een stootje kunnen opvangen.  
 
Wensdenken 
Toch wordt er voor gekozen om dit keer 
“scherper aan de wind te varen”, waarbij je je 
dan kunt afvragen waarom dit niet eerder ge-
beurd is?  Efficiënt werken, dan wel kritisch op 
de uitgaven letten, zou een beginsel moeten 
zijn.  
Scherper aan de wind varen, betekent dit jaar 
in de kadernota: Ombuigen of wel bezuinigen.                    
De keuzes die gemaakt worden aan ombuigin-
gen, hebben merendeels onze instemming. 
Toch delen wij de waarschuwingen die tussen 
de regels staan, zoals de bezuinigingen op de 
gemeenschappelijke regelingen. Dat vinden wij 
een hoog gehalte aan “wensdenken” hebben. 
Temeer daar diverse partijen in de gemeen-
schappelijke regelingen laatst hebben aange-
geven juist meer middelen nodig te hebben om 
hun taken naar een acceptabel niveau te tillen. 
Dit wordt dus nog wel een “dingetje” om met 
deze partijen en alle participerende gemeenten 
tot een akkoord te komen. 
 
 
Als LDA hebben we wel moeite met twee 
ombuigingen binnen  deze kadernota. 
Ten eerste de bezuiniging op de zorg.                                                                                                             
Hier wordt 825.000 euro op bezuinigd, met als 
onderbouwing dat men met minimale inzet zo 
efficiënt mogelijk wil gaan werken met minima-
le impact voor de inwoners. Twee vragen aan 
de wethouder:                                                                                                                         
1- Kan zij aangeven waar die “minimale gevol-
gen “uit zullen bestaan voor de inwoner?                                 
2- Gezien het substantiële bedrag dat jaarlijks 
structureel wordt bespaard, zou de conclusie 
kunnen zijn dat wij de afgelopen jaren elk jaar 
ruim 800.000 euro teveel hebben betaald nu 
blijkt dat deze bezuiniging nauwelijks of geen 
gevolgen voor de inwoners zal hebben? Is dit 
een realiseerbare besparing, terwijl de zorgbe-

hoefte jaar in jaar uit toe-
neemt?  
De tweede bezuiniging 
waar wij moeite mee heb-
ben, betreft de Omge-
vingskwaliteit. Hier wordt 
200.000 euro bezuinigd 
op het onderhoud. Kan de 
wethouder aangeven wel-
ke specifieke plekken er 
bedoeld worden, waar onderhoud verminderd 
of niet meer uitgevoerd zal worden? Bent u ook 
niet van mening dat verrommeling op de loer 
ligt met het afschalen van onderhoud op 
groen?  
 
Nieuw beleid 
Voor wat nieuw beleid betreft zijn we vooral te-
vreden dat er meer geld gaat naar de bibliothe-
ken. Er is in het verleden veel op bezuinigd en 
we zien gelukkig de waardering voor de biblio-
theek in de samenleving weer terug keren. 
 
Wonen en zorg 
Wat wij wel missen in de Kadernota 2025, is 
het hebben van een woon-zorgvisie en dus ook 
een uitwerking in de meerjarenbegroting. Het 
hebben van een visie hierover, wordt door ie-
dereen onderkent, maar gezien onze vergrij-
zende populatie ook een must. Een start zou 
dan ook eigenlijk niet meer moeten plaats vin-
den, hij zou er al moeten liggen. Immers de 
woonvisie ligt in concept klaar. Welke ideeën  
leven er binnen Hollands Kroon op het gebied 
van Wonen en Zorg?                              
Zolang mogelijk zelfstandig thuis wonen in je 
eigen huis is een paar decennia de gedachte-
gang al dan niet met ondersteuning vanuit de 
Wmo. Ingezet om de zorgkosten te beteugelen, 
maar op enig moment heeft dit ook zijn gren-
zen bereikt. Het wachten op acties in regiover-
band vertraagt naar onze mening alleen maar 
het proces, en vaart maken gezien oplopende 
bouwtijden is wat ons betreft een aandachts-
punt voor Wonen en Zorg. 
 
Stofkam 
Resumerend kunnen we zeggen, dat het goed 
is dat de stofkam er door heen gaat, maar wij 
reken ons niet rijk op enkele onderdelen van 
deze kadernota. 

< 
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        Beantwoording   
        politieke  vragen 

 
 
 
 
 
 

 
Er zijn een aantal door ons gestelde vragen beantwoord. De volledige beantwoording is te vinden 
op onze website https//:ldahollandskroon.nl 
 
Afvalzorg 
Uit de beantwoording van de vragen naar het pfos-gehalte in het gezuiverde water dat de locatie 
verlaat en het oppervlaktewater rond de locatie van Afvalzorg in de Wieringermeer blijkt dat de 
gevonden waarden onder de door het RIVM gestelde grenswaarde blijven.  
 
Harmonie 
De beantwoording van de vragen over de huisvesting van arbeidsmigranten in de Harmonie in 
Hippolytushoef hebben tot vervolg vragen geleid omdat er geen duidelijkheid verschaft is of de 
huisvesting illegaal is of niet. De gemeente heeft altijd gesteld dat de woningen niet gebruikt mo-
gen worden voor huisvesting van arbeidsmigranten. In de uitspraak van de voorzieningenrechter 
wordt het feit dat de gemeente dit duidelijk heeft aangegeven ook aangehaald als argument waar-
om legalisatie niet aan de orde kan zijn. Ook wordt een onevenredige belangenschading van de 
eigenaar van tafel geveegd omdat de het bestemmingsplan en de omgevingsvergunning geen 
ruimte bieden voor huisvesting van arbeidsmigranten. Dat heeft tot een reeks verdiepende vragen 
geleid waarvan de belangrijkste zijn: 
 

 Gezien de uitspraak van de rechter, is het college het met ons eens dat het feit dat 
er arbeidsmigranten in het pand wonen, ongeacht of zij een huishouden vormen, 
illegaal is? Zo nee, waarom niet?  

 Kan het college zich voorstellen dat de omwonenden het gevoel hebben dat hun 
zorgen niet serieus genomen worden, gezien het feit dat de illegale bewoning en 
bijbehorende overlast al lange tijd voortduurt?  

 
Tunneltje A7 
De vragen over de veiligheid rond het tunneltje onder de A7 in Wieringerwerf zijn niet naar beho-
ren beantwoord, zoals te lezen is in het verslag van de openbare fractievergadering in deze 
Nieuwsbrief. Het is op de agenda gezet in de vergadering van de klankbordgroep Asielopvang, 
waarvan onze fractieondersteuner deel uit maakt, en daar besproken. De briefschrijfster krijgt een 
antwoord maar wethouder Van Gent wil niets doen met de bushalte. 
 
Lutjewinkel 
De vragen over de onvrede in Lutjewinkel naar aanleiding van de inbreng in het raadscafé zijn 
duidelijk en helder door het college beantwoord. De fractie heeft de beantwoording ter beschik-
king gesteld aan de betrokken inwoner. 
 
Herinrichting Koningin Julianalaan in Slootdorp 
Onze vragen hebben er toe geleid dat er duidelijkheid is gekomen over de verontreinigde grond.
De verontreiniging zit in de steeg tussen de Julianalaan en de Kerkstraat en die werkzaamheden 
zijn uit de uitvoering gehaald en vervallen, blijkt uit de antwoorden. Dit tot tevredenheid van de 
bewoners. De reorganisatie van de Julianalaan is opgeschort tot september om ruimte te maken 
voor een gesprek met de bewoners waarvoor nog geen datum wordt genoemd.  

> 
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          Kunnen de werkzaamheden van de herinrichting van de Koningin Julianalaan wel  begin-
          nen voordat de sanering van de verontreinigde locatie heeft plaats gevonden?  
 
          Ja, de werkzaamheden kunnen beginnen.  
                                                                                        
          Zo ja, waarom?  
 
          De locatie waar er sprake is van (mogelijke) verontreiniging van de grond, ligt buiten het 
          gebied van de herinrichtingswerkzaamheden. De grond in het herinrichtingsgebied is niet 
          (of nihil) verontreinigd en kan veilig uitgegraven en verplaatst worden. 
 
          Bent u bereid op korte termijn met de bewoners in gesprek te gaan om duidelijkheid te  
          verschaffen over de uit te voeren werkzaamheden? 
 
          Wij betreuren dat, op het moment van het stellen van deze vragen, meer behoefte was aan 
          duidelijkheid over de werkzaamheden. Voorafgaand aan de geplande werkzaamheden zijn 
          er meerdere communicatie- en contactmomenten geweest. Informatie op denkmee.
          hollandskroon.nl, een informatiebrief, 1-op-1 gesprekken en drie Informatiebijeenkom
          sten……... 
           
          Naar aanleiding van het besluit van 4 juni om de werkzaamheden tot nader order uit te stel-
          len, wordt er opnieuw ingezet op communicatie en contact. Hierbij staat vast dat één onder
          deel tenminste een informatiebijeenkomst is.                                                                         < 
 

rioleringsklus in Slootdorp 
 
SLOOTDORP De vervanging van het riool in de Koningin Julianalaan 
in Slootdorp kan na de zomer van start. De werkzaamheden worden 
niet gehinderd door de aanwezigheid van mogelijke bodemverontreini-
ging in het gebied. 
Dat antwoordt de gemeente Hollands Kroon op vragen van politieke 
partij Lokaal Democratisch Alternatief (voorheen LADA) over de op 
handen zijnde werkzaamheden. De mogelijke verontreiniging in een 
steeg tussen de Koningin Julianalaan en de zuidelijk hiervan gelegen 
Kerkstraat, ligt buiten het gebied van de werkzaamheden. Daarnaast is 
de vervuiling dermate gering, of zelfs nihil, dat de betreffende locatie 
veilig is uit te graven of te verplaatsen, aldus de gemeente. 
 
Onrust 
Volgens Lokaal Democratisch Alternatief was er in de buurt onrust ont-
staan wegens onduidelijkheid over wat er zou gebeuren met de plek 
waar de mogelijke verontreiniging is aangetroffen. De gemeente zegt 
te betreuren dat in de communicatie met de buurt over de riolerings-
werkzaamheden dit onderdeel over het hoofd is gezien. Wat de vervui-
ling betreft zou het gaan om zogeheten polyaromatische koolwaterstof-
fen die in hoge concentraties tot kanker kunnen leiden. Vanwege de 
onrust zijn de werkzaamheden tot na de zomervakantie uitgesteld. 
Aanvankelijk zou de klus eerder deze maand beginnen. 

Schager Courant 


